



About De Anza

De Anza is a two-year community college located in California. It was founded in 1967 and has flourished since then. Today it has one of the highest transfer rates to the California university systems – UC and CSU, including UC Berkeley, UC Davis, UC San Diego, San Jose State U, etc... Other than having the reputation of a top transfer college, it is also known for its comprehensive trade programs, vibrant student community, and remarkable success rates reported on CNN money in 2012 and 2013. De Anza not only offers students a secure way towards academic success and higher education, it also actively promotes practical skills such as critical thinking and leadership. Student successes are seen in both intellectual accomplishment and personal prosperity.

Accreditations

De Anza is accredited by the Western Association of Schools and Colleges (WASC). It is also recognized by the Ministry of Education of the People's Republic of China (see <http://www.jsj.edu.cn/news/1/170.shtml>).

Advantages of De Anza:

- De Anza has one of the highest transfer rates to California universities. The college ranked second for transfer success in a 2010 study, compared with other California colleges.
- De Anza has made 16 guaranteed transfer admission agreements with California universities, including all of the 6 participating UC campuses.
- De Anza's tuition is considerably lower than those of California universities'. Studying at De Anza costs \$32,500 less than studying at a private university in California, \$20,000 less than a UC, and \$9,800

德安扎学院简介

德安扎是一所坐落于加州的两年制公立学院。德安扎成立于1967年，并在此后日渐繁荣。今天它拥有傲视其他学院的通往众多加州大学—加州大学和加州州立大学—的高大学转学率，包括加州大学伯克莱分校，戴维斯分校，圣地亚哥分校和圣何塞州立大学等。除了高转学率的美名，德安扎多样化的技术课程，充满活力的学生群体以及曾在2012和2013年被CNN财经报导的成功率也都同样地引人注目。德安扎学院不但为学生们提供通往高等教育的道路，也确保学生们能够学到批判性思维和领导才能等实用的技能。学生们的成功将体现于他们学业上和社会上的成就。

认证

德安扎学院是被美国院校西部联盟 (WASC) 认证。同时也被中华人民共和国教育部认可并列入中华人民共和国教育部涉外监管信息网 (<http://www.jsj.edu.cn/news/1/170.shtml>)。

德安扎学院的优势

- 德安扎学院是拥有最高大学转学率的学院的其中之一。2010年的一个调查表明德安扎的大学转学率在加州的学院里排名第二。
- 德安扎学院和16所加州的大学成功建立了保障转学录取(保送计划)的合作关系，包括6所加州大学。
- 德安扎学院的学费要比加州各类大学的学费低许多。德安扎学院的学费比加州的私立大学的学费低\$32,500美元，比加州大学低\$20,000美元，比加州州立大学低\$9,800美元。想要拿到学士学位，在德安扎学院高大学转学率的前提下2+2计划(两年社区学

less than a CSU. It is much more advantageous to complete the Bachelor's degree under a 2+2 arrangement (two years of community college + two years in a university) at half the cost, considering De Anza's high transfer rate.

- De Anza's student admission policy is very friendly to international students. If the student does not have a TOFEL or IELTS score, and his or her English test score is below the minimum of admission, the student can choose to attend one of the college's partner language schools for guaranteed admission to De Anza. On the other hand, if the student has a TOFEL or IELTS score that is slightly below De Anza's requirement, then the student may choose to complete the Summer English Bridge Program and then begin his or her study in Fall.
- De Anza has excellent faculty and small class size, which provide students with a learning environment that promotes higher creativity, greater intimacy and better communication.
- The college has extensive community connections. It has more than 70 clubs, 19 athletic teams and various service learning opportunities.
- De Anza offers 67 degrees, 97 certificates, and more than 1,700 courses.
- De Anza has an extraordinary campus with marvelous sceneries and unique attractions, such as the California History Center, Euphrates Museum of Art and Fujitsu Planetarium.
- De Anza is located at the heart of Silicon Valley, which is the world capital of computer technology. The college is 45 minutes away from San Francisco and 20 minutes away from San Jose. There are over 6,000 technology company headquarters surrounding the area, including prestigious ones such as Apple, Yahoo!, Google, Adobe, eBay, Facebook, etc. This provides many job and internship opportunities.
- Students are able to enjoy a true Californian lifestyle with great sunshine all year round and an average temperature of 21°C.

院+两年大学)更加划算,只需要普通大学四年学费的一半。

- 德安扎学院的录取政策对国际留学生十分欢迎。如果学生没有考过托福或雅思,并且在英语的入学考试上拿到了低于标准的分数,则可以选择在德安扎学院的合作语言学校学习,之后便能保证被德安扎录取。如果学生的托福和雅思分数未达到德安扎学院的录取标准,则可以选择在暑假完成德安扎的英语夏令营课程,然后在秋天开始正式课程的学习。
- 德安扎学院拥有顶级的教师资源和小班教学的模式。学生们能够更加灵活地学习和亲密地交流。
- 德安扎学院拥有广泛的社区联系,包括70多个兴趣俱乐部,19个运动队,和各种各样的社区义工服务的机会。
- 德安扎学院提供67个学位,97个证书,以及1700多个课程。
- 德安扎学院的校园非常美丽,有着让人流连忘返的美景和许多景点,例如加州历史中心,幼发拉底艺术博物馆,和富士通天文馆。
- 德安扎学院坐落于被誉为世界高科技首都的硅谷中心。德安扎离旧金山有45分钟车程,而离圣何塞只有20分钟车程。在学校周围有超过6000家科技公司的总部,包括世界闻名的苹果,雅虎,谷歌,奥多比,亿贝,脸谱网等公司。学生们将能得到很多工作和实习的机会。
- 学生们将能够享受真正的加州人的生活方式—全年的灿烂阳光和平均21°C的美好气候。



De Anza's Geographic Advantage

De Anza is located in the San Francisco Bay Area, at the heart of Silicon Valley. Silicon Valley is the world capital of computer technology, and is also the home to many of the world's largest high-tech companies. It has the greatest concentration of high-tech workers in the U.S.. Not far away from De Anza are San Francisco and San Jose, the former being the cultural, commercial and financial center of Northern California, and the latter being the tenth largest city of the U.S.. Also, De Anza is only 30 minutes south of San Francisco International Airport, which enables convenient international transportation.

德安扎学院的地理优势

德安扎学院坐落于旧金山海湾区域,硅谷的中心。硅谷被誉为世界高科技的首都,也是众多世界一流的高科技公司的家乡。它拥有世界最多的高科技工作人员。在德安扎学院的不远处便是旧金山和圣何塞。旧金山是加州北部文化,娱乐和经济的中心,而圣何塞则是美国第十大的城市。而国际交通同样十分方便,旧金山国际机场距离德安扎学院只有30分钟的车程。

学生们亦可以驾驶短短的一段时间去太平洋海岸的沙滩玩耍。那里有着各色活动和运动项目,包括潜水,高尔夫和观光游览。为什么不去那里尽情享受呢!

Furthermore, students can easily reach the Pacific Coast beaches with a short drive. There are numerous exciting activities available for exploration, including surfing, golfing and sightseeing. Why not have fun there and enjoy life!



International Student Admission

- 1) Complete the International Student Application Form
- 2) English proficiency requirement by taking one of these tests: TOEFL or IELTS.
 - TOEFL's requirement: 61 IBT (internet based), 500 PBT (paper based), or 173 CBT (computer based).
 - IELTS's requirement: 6.0
- 3) A bank letter within the last 6 months showing that at least \$21,932 in U.S. dollars is available in funds.
- 4) Original or certified English translations of the student's secondary or post-secondary transcripts.
- 5) Passport Size photograph

国际学生录取条件

- 1) 完成国际学生的申请表
- 2) 完成其中一个英语能力考试：托福或者雅思
 - 托福的合格标准：61 IBT（网络考试），500 PBT（托福笔考），173 CBT（托福机考）
 - 雅思的合格标准：6.0
- 3) 一张在最近的六个月内由银行开出的，能够证明学生拥有至少\$21,932流动资金的存款证明
- 4) 学生中学或大学的英文版本的成绩单，原件或者复印件都可以
- 5) 护照标准的照片

Application Deadline

Quarter	Application Deadline	Orientation Program - Mandatory	Classes Begin
Fall	June 30	Late August/Early September	Late September
Winter	October 31	Early December	Early January
Spring	January 31	Early March	Early April

申请时间

学期	申请截止日期	预备课程—必须参加	开课时间
秋季	6月30日	八月末/九月初	九月末
冬季	10月31日	十二月初	一月初
春季	1月31日	三月初	四月初

Tuition and Fees

The following expenses are estimates of one academic year (three quarters).

Tuition and Fees (paid quarterly) - \$8,100/academic year
 - It is based on \$180/unit for 15 units minimum/quarter

Health insurance (required for all F-1 students) - \$1,452
 Estimated Living Expenses:
 - Books and Supplies - \$1,500
 - Room and Board (Homestay for 10 months at \$1,000/month) - \$10,000
 - Spending Money - \$2,500

学费和生活开支

以下是国际学生一年费用估算：

学费和学杂费(以每学季付): 每年为8,100 美元。
 (基于每学季15学分而每学分学费为180美元计算)

医疗保险: \$1,452

日常费用: 书本 \$1,500
 住宿 每月\$1,000 (10月共\$10,000)
 生活零用 \$2,500

总共大约为: **\$23,552 美元**

*The estimated total is \$23,552 in U.S. dollars

Academics and Programs 学科及课程

Accounting 会计学

- Accounting (including Bookkeeping and Taxation) 会计学 (包括簿记和报税) CA
- Practice Emphasis 实际操作 CAA/A.A.
- Taxation Emphasis 报税 CAA/A.A.
- Bookkeeping 簿记 CA

Administration of Justice 司法管理 A.S.-T

- Corrections/Probation 惩治改造 A.A.
- Law Enforcement 执法管理 A.A.
- Private Security 私人安保 CAA/A.A.

Art 艺术

- Art History 艺术史 CAA/A.A./SC
- Ceramics 制陶艺术 CAA/A.A./SC
- Museum studies 博物馆学习 SC
- Painting 绘画 CAA/A.A./SC
- Sculpture 雕塑 CAA/A.A./SC

Automotive Technology 汽车技术

- Advanced Automotive Technology 高级汽车技术 CA
- Automotive Technology 汽车技术 CAA/A.S.

Biological Sciences 生物科学 A.S.

Business Administration 商业管理 A.S.-T

- Business Administration 商业管理 CA/A.A.
- Entrepreneurship 创业学 CA

Child Development 儿童发展

- Child Development 儿童发展 CA/CAA/A.A.
- Early Childhood Mental Health 儿童心理健康 CA
- Early Intervention/Special Education Assistant 幼年教育/特殊教育助理 CAA

Communication Studies 传播学 A.A.-T

Computer Aided Design – Mechanical 计算机辅助设计 – 机械类 CA

Computer Information Systems 电脑信息系统

- Database Design 数据库设计 CA
- Enterprise Security 企业安全 CA/CAA/A.A.
- Network Administration 网络管理 CA/CAA/A.A.
- Programming/Network Programming 编程/网络编程 CA/CAA/A.A.

Early Childhood Education 儿童早期教育 A.S.-T

English 英文 A.A.

Environmental Studies 环境学

- Energy Management and Building Science 能量运用和建筑设计 CA
- Environmental Resource Management and Pollution Prevention 环境能源管理和预防污染 CA/CAA/A.A.
- Wildlife Science Technician 野生科学技师 CA/CAA/A.A.

Film/TV 电影/电视

- Film/TV: Animation 电影/电视: 动画 A.A.
- Film/TV: Production 电影/电视: 制作 CA/CAA/A.A.
- Film/TV: Screenwriting 电影/电视: 剧本 A.A.

Global Studies 全球调研 SC/CAA/A.A.

Graphic and Interactive Design 图形互动设计 CA/CAA/A.A.

Health Technologies 健康科技

- Business Office Clerk 商业办公员 CA
- Insurance and Coding 保险和译码 CA
- Lab Assisting 实验助理 CA
- Medical File Clerk 医学文件职员 CA
- Medical Reception 医学前台 CA
- Medical Records Clerk 医学纪录职员 CA
- Medical Transcription 医学抄写 CA
- Phlebotomy Technician 刺络技师 CA

- Medical Assisting 医学助理 CAA/A.A.

- Medical Secretary 医学秘书 CAA

History 历史 A.A.-T

Intercultural Studies 不同文化的学习 SC/CAA/A.A.

Journalism 新闻学 A.A.

Kinesiology 运动学 A.A.-T

Leadership and Social Change 领导才能和社会变化 CA

Liberal Arts 文科研究 A.A.

Management 管理学 CA/A.A.

Mandarin 普通话 SC

Manufacturing and CNC (Computer Numerical Control) 数控机床

- CNC Machinist 数控机工 CA/CAA/A.S.
- CNC Programming 数控编程 CA
- CNC Research and Development Machinist 数控调查和发展机工 CAA/A.S.
- Manufacturing Systems Technician 生产系统技工 CA
- Product Model Making 产品模型生产 CAA/A.S.

Marketing Management 销售管理 CAA/A.A.

Massage Therapy 按摩 CA/CAA/A.A.

Mathematics 数学 A.S.-T

Medical Laboratory Technology 医学研究科技 CAA/A.A.

Music 音乐 A.A.

Nursing Programs 医护课程

- LVN Transition to Registered Nurse 变为注册护士的过渡 A.S.
- Registered Nurse Program 注册护士 A.S.

Paralegal Studies 律师助理 CAA/A.A.

Photographic Arts 摄影艺术 A.A.

Political Science 政治学 A.A.-T

Professional Photography 专业摄影 CA/A.A.

Project Management Practitioner 项目管理执行 CA

Real Estate 房地产 CAA/A.A.

Sociology 社会学 A.A.-T

Speech Communication 语言交流 CA/A.A.

SC – Skills Certificate 技能证书

CA – Certificate of Achievement 成就证书

CAA – Certificate of Achievement-Advanced 高级成就证书

A.A. – Associate in Arts Degree 文科副学士学位

A.S. – Associate in Sciences Degree 理科副学士学位

A.A.-T/A.S.-T – Arts and Sciences Transfer degrees to CSU 文理科转学担保

For more information, please contact:

欲知详情, 请联络:



[上述资料仅供参考如有更改或调整, 恕不另行通知。]